
 

Diari de la neu, 04/12/22 

Les declaracions d'Aureli Bisbe sobre la 

candidatura fallida als JJOO d'hivern 

Va demanar més ajudes europees per a les estacions catalanes 

El president de l'ACEM, Aureli Bisbe, va demanar durant la presentació de 
la nova temporada d'esquí 2022-2023 més ajudes europees per a les 
estacions catalanes, especialment les privades. També va deixar força 
clar qui són alguns dels culpables en el fet que la candidatura conjunta 
amb l'Aragó als JJOO d'hivern no prosperés. 
 

Les declaracions les va realitzar al Museu i Centre d’Estudis de l’Esport Dr. 
Melcior Colet de Barcelona el passat 24 de novembre, durant l'acte de 
presentació de la temporada d’hivern 2022-2023. L'acte era organitzat per la 
Federació Catalana d’Esports d’Hivern (FCEH), l’Associació Catalana 
d’Estacions d’Esquí i Activitats de Muntanya (ACEM) i la Secretaria General de 
l’Esport i l’Activitat Física (SGAEF). El president de l’ACEM, Aureli Bisbe, va 
voler remarcar, però, les enormes ganes que té el sector de començar a gaudir 
de la temporada d’hivern després de dues temporades marcades per les 
restriccions per prevenir el contagi de la Covid-19. Tot i això, Bisbe va destacar 
que “la temporada passada es va registrar les millors xifres de la història, 
pel que fa al nombre d’esquiadors al territori català”.  A més a més, va 
revelar que “aquesta temporada s’han invertit gairebé 32 milions d’euros a 
les estacions, que s’han destinat a millores de remuntadors i eficiència 
energètica". 

 


